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داروهایی که سم اند
احمد فرهود، رئیس هیأت مدیره شرکت تعاوتی 
زنبورداران زرین بال شــیروان به ایسنا می گوید: در 
بازار تعدادی داروی غیراســتاندارد که مورد تأیید 
سازمان دامپزشکی نیست، وجود دارد که برخی از 
زنبورداران هم از آنها استفاده می کنند، اما این داروها 
بیشتر سم اند و روی کیفیت عسل تأثیر می گذارند 
و بــروز بیماری هایی همچون ســرطان از عوارض 
اســتفاده از این نوع داروها در صنعــت زنبورداری 
است. ورود ملکه های خارجی قاچاق هم یکی دیگر از 
مشکلات زنبورداران است و متاسفانه هیچ نظارتی بر 
ورود ملکه های خارجی به داخل کشور نیست و اغلب 

ملکه هایی که قاچاق وارد کشور می شوند، بیمارند.

واردات »خاک برای خواب 
گربه« با دلار دولتی

احمد امیرآبــادی، نماینده مــردم قم و عضو 
هیأت رئیســه مجلس گفــت: اخیرا دو ســند 
به دستشان رســیده که نشــان می دهد ثبت 
سفارش هایی برای واردات خاک برای بستر خواب 
گربه و همچنین سطل آشــغال از آلمان با دلار 
4200 تومانی صورت گرفته اســت.او می گوید 
نمایندگان مجلس درخواست اعمال ماده 236 
خواهند کرد و وزیر اقتصاد، وزیر صنعت، معدن و 
تجارت، بانک مرکزی، گمرک و... باید پاسخگوی 
واردات کالاهایی باشند که در برهه فعلی واردات 

آنها سودی برای مردم ندارد. 

پروسه واگذاری ویلچر 4  سال 
زمان می برد

محمود کاری )مدیرعامل انجمن ندای معلولان 
ایران( می گوید افرادی که خواهان ویلچر هستند، 
هر 4 یا 5 ســال یک بار می توانند از ویلچر رایگان 
اســتفاه کنند و ویلچرهایی کــه در اختیار افراد 
قرار می دهند، بسیار بی کیفیت است و معلولان 
بعد از 6 ماه یا درنهایت یک سال باز هم متقاضی 
یک ویلچر دیگر می شوند؛ سازمان بهزیستی در 
سال های گذشته اعتباراتی را ویژه خرید وسایل 
کمک توانبخشی داشته است، اما برخی معلولان 
ترجیح می دهند به دلیــل بی کیفیت بودن این 

ویلچرها از خدمات بهزیستی استفاده نکنند.

 

 

نتایج یک نظرسنجی بین شرکت های فعال در 
کشور نشــان می دهد، ۳۹ درصد شرکت ها در 

مواجهه با وضع فعلی اقتصادی سیاست کاهش 
هزینه ها را در پیش گرفته اند.

سیاست کاهش هزینه ها

گزارش تصویری

با وجود مصوبه عدم اجازه پخش فوتبال در 
فضاهای باز شهری، این اتفاق در بام لند رخ می دهد

بام لند و امتیازات ویژه
»مصوبــه ای وجــود دارد که براســاس 
آن اجازه پخــش فوتبــال در فضاهای باز 
شهری داده نمی شود، براساس این مصوبه 
با پخش فوتبال در منطقه 2 برخورد شــد 
اما در مجموعه »بام لند« که از شــهرداری 
تهران اجاره شــده، در فضای بــاز و با اخذ 
مبلغی تحت عنوان ورودیه، فوتبال پخش 
می شــود. این یعنی برخــوردی دوگانه.« 
حجت نظری، عضو شــورای شــهر تهران 
این ســخنان را در گفت وگو با ایسنا گفته 
و به رویه حال حاضر نقد کرده است. آن هم 
در شرایطی که بســیاری از مردم خواهان 
تماشــای فوتبال در فضای بــاز و کافه ها 
هستند. او پیش از این منتقد بلیت 95 هزار 
تومانی تماشــای فوتبال در برج میلاد هم 
بوده اســت و حالا می گوید، اگر قرار باشد 
فردی کافه دار به واســطه شغل سابقش و 
ارتباطاتی که دارد، فوتبال را در فضای باز 
پخش کند، جای سوال است که چرا مابقی 
افراد نمی توانند چنین کاری انجام دهند؟ 
حالا چــه فضایی جلوی کافه باشــد و چه 
پارک، علی القاعده بایــد فوتبال در فضای 
باز شهری پخش شــود؛ اما حالا که ممنوع 
شده، جای سوال اســت که چرا در یک جا 
این مسابقات پخش شده؟ و مگر بین افراد 
مختلــف تفاوتی وجود دارد کــه قانون در 

مورد برخی طور دیگری اجرا می شود؟
نظری می گوید؛ امیدواریم این رفتارهای 
دوگانه پایــان یابد و تغییــری در تصمیم 
»عدم پخش فوتبال در بوستان نهج البلاغه 
و دیگر فضاهای باز شــهری« ایجاد شود؛ 
چراکــه پــس از بــرد تیم ملی نیــز همه 
مشاهده کردیم که چطور در امنیت کامل 
شهروندان به شادی در کنار هم پرداخته و 

چه نشاطی در جامعه ایجاد شد. 
درحــال حاضر مــردم می توانند فوتبال 
را در سینماها تماشــا کنند و این درحالی 
اســت که پخش فوتبــال در ســینما هم 
مشکلاتی داشته است. رئیس هیأت مدیره 
انجمن ســینماداران دربــاره حق پخش 
فوتبال در ســینماها گفت: تصمیم گیری 
درخصوص پرداخت حقوق فیلمســازانی 
که اکنون فیلم شان روی پرده است، به بعد 
از اتمام پخش بازی ها موکول شــده است. 
به گزارش ایســنا، پس از آن که مصوب شد 
6 مســابقه جام جهانی فوتبال در سینماها 
پخش شود، مسئولان شورای اکران تقریبا 
درباره تمام جزییات نحوه پخش مقرراتی 
را تعیین کردنــد اما چگونگــی پرداخت 
پول به صاحبان فیلم  از این برنامه را اعلام 

نکردند. 

ژن خوب

آیت وکیلیان| سیدصالحی، مدیرعامل پیام رسان سروش 
دیروز در مصاحبه ای با تســنیم گفته که به پیام رســان های 
بالای 5 میلیــون کاربر 50 تا 100 میلیارد تومان برای توســعه 
زیرســاخت ها اختصاص دهند. ادله مدیر پیام رسان سروش در 
اعطای چنین وامی این بوده که این پیام رسان ها بتوانند توسعه 
زیرساخت های خود را سرعت بخشند. با توجه به صحبت های 
سیدصالحی ظاهرا او در پی آن است که به نوعی تغییر ذائقه را 
در مخاطبان ایرانی خود ایجاد کند. انتشار این مصاحبه با واکنش 
یک عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
مواجه شد؛ علیرضا رحیمی با بیان این که شبکه های داخلی به 
اصطلاح رقیب تلگرام اشــتهای صد میلیاردی و کمک دولتی 
پیدا کرده اند، گفت که فیلترینگ به جای ساماندهی، آشفتگی 
شبکه های اجتماعی را در پی داشته است. علیرضا رحیمی در 
مطلبی در صفحه توییتر خود نوشت که شبکه های داخلی به 
اصطلاح رقیب تلگرام اشتهای صد میلیاردی و کمک دولتی پیدا 
کرده اند، شبکه هایی که توان فکری خلق ثروت و توان مالی اداره 
یک شبکه را ندارند، باید از گردونه رقابت حذف شوند. فیلترینگ 
تا این جا آشــفتگی شــبکه های اجتماعی و اطلاع رسانی را به 
جای ساماندهی در پی داشته است. کارشناسان معتقدند همه 
چالش هایی که حول محور فیلترینگ تلگرام و پیام رسان های 
داخلی اتفاق افتاده، سود حاصل از این فضاست که عواید آن در 

رقابت های سیاسی بین جریانات سیاسی رخ می دهد.
آنها که هنوز در تلگرام مانده اند

بعد از فیلترینگ تلگرام موجی از کوچ افراد و کانال های تلگرامی 
با مشی خبری به سوی پیام رسان های داخلی ایجاد شد، اما زمان 
زیادی طول نکشید که بســیاری از آنها دوری خود از تلگرام را 
تحمل نکردند و دوباره به تلگرام پیوستند و برخی دیگر که اصلا 
خارج نشدند. با گذشت قریب به 2ماه از آغاز سیاست  جدید دولت 
که در آن قرار شد تمامی فعالیت های کابینه و اعضای آن از تلگرام 
به پیام رسان های داخلی منتقل شــود، شاهد حضور تعدادی 
از دولتمردان در این پیام رســان خارجی هستیم. در این میان 

اصولگرایان نیز به فعالیت تلگرامی خود ادامه می دهند.
بازگشت دولت

29 فروردین ماه  ســال جاری بود که محمود واعظی، رئیس 
دفتر رئیس جمهوری پس از جلسه هیأت دولت از خداحافظی 
اعضای کابینه از تلگرام خبــر داد و بیان کرد که »اعضای دولت 
فعالیت هایشان را به شبکه های اجتماعی و پیام رسان های داخلی 
منتقل می کنند.« پــس از آن بود که در مــدت زمان کوتاهی 
بسیاری از خبرگزاری ها، رسانه ها و فعالان فضای مجازی بساط 
خود را از تلگرام جمع و در پیام رســان های داخلی پهن کردند. 

کانال تلگرامی پاد که مهمترین شریان ارتباطی اخبار دولت با 
مخاطبان خود بود نیز همین رویه را در پیش گرفت. شهیندخت 
مولاوردی دســتیار ویژه رئیس جمهوری در حقوق شهروندی 
نیز به فعالیت خود در تلگرام ادامه می دهد. در این بین فعالیت 
مشــاور رئیس جمهوری و تقریبا تصمیم سازترین عضو حلقه 
نزدیکان حسن روحانی در بحث رسانه یعنی حسام الدین آشنا 

کمافی السابق ادامه دارد.
کانال امام جمعه مشهد

کانال منتســب به آیت الله علم الهدی امام جمعه مشهد نیز 
ازجمله کانال هایی بود که ابتدا از تلگــرام خداحافظی کرد، اما 
چندی نگذشت که دوباره پستی در آن منتشر کرد. این گونه بود 
که سایت امام جمعه مشهد دوری از تلگرام را تاب نیاورد. کانال 
آیت الله علم الهدی در واکنش به فعالیت دوباره در تلگرام اعلام 
کرد که استقبال مردم از پیام رسان های داخلی خوب نبوده است. 
کانال تلگرامی امام جمعه مشهد چندی پیش نظر کاربران خود را 
درباره فیلترینگ تلگرام جویا شده بود که براساس آن 91 درصد 
کاربران اعلام کرده بودند به پیام رســان های داخلی مهاجرت 
نمی کنند، بلکه از طریق فیلترشــکن به ادامه حضور در تلگرام 
ادامه می دهند. کانال های خبری تسنیم، فارس و آخرین خبر که 
منتسب به جریانات اصولگراست، حتی بعد از فیلترینگ تلگرام 
نیز نتوانستند دوری از این پیام رسان را تحمل کنند و به فعالیت 

خود ادامه می دهند. 
چرا اصولگرایان از تلگرام خارج نمی شوند؟

همان قدر که اصلاح طلبان به معجزه شبکه های اجتماعی 
ایمان آورده اند، رقبای اصولگرا هم متوجه شــده اند که این 
خلأ را جبران کنند. نتیجه چنین احساس نگرانی و برآوردی 
این شده که در دو، سه ماه گذشته جو غالب بر فضای مجازی 
دگرگون شــده و با تدارک زیادی که دیده شــده، تســلط 
جریان های نزدیک به اصولگرا بر شبکه های اجتماعی به طرز 
محسوسی افزایش یافته و این جریانات در راه اندازی موج های 
خبری فعال شده اند. تمرکز بر عملکرد دولت، افزایش انتقادات 
به دولت روحانی، زیر ســوال بردن صلاحیت و شایســتگی 
نمایندگان لیســت امید، راه اندازی موج های تخریبی علیه 
بزرگان اصلاحات و مهمتر از همه، شکل دهی و سازماندهی 
فضای رســانه ای به بهانه فیش های نامتعارف و رایج کردن 
عبارت »مدیران نجومــی« ازجمله نمودهای توجه ویژه این 
جریانات به فضای مجازی اســت. اصولگرایان با برنامه ریزی 
ویژه و استفاده از تمام توان رسانه ای خود وارد عرصه شده اند 
و هدف گذاری نهایــی آنها، در اختیار گرفتن نبض جامعه در 

آستانه انتخابات  سال 98 است.

مدیرعامل پیام رسان سروش درخواست وام ۵0 تا 100 میلیارد تومانی کرد

 کسی از تلگرام دل نمی کند
حتی مسئولان 

  امین زندگانی و الیکا عبدالرزاقی در ضیافت سفارت ایران در روسیه برای هنرمندان با 
حضور وزیر ورزش و جوانان.

  خانم ها در اردکان یزد مسابقه فوتبال ساحلی را از پشت دیوار ورزشگاه تماشا کردند.

  الکساندر گرست، فضانورد آلمانی ایستگاه فضایی اتحادیه اروپا، تماشاگر ویژه بازی 
آلمان است.

  یک زن 35ساله در اندونزی به دلیل ابتلا به یک بیماری نادر بدنش مثل یک تکه چوب 
خشک شده است.
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سه شنبه  29 خرداد 1397 |  سال ششم |  شماره 1428

علی مطهری درباره هشدار علم الهدی گفت: »اگر بنا بود تشخیص  آقای علم الهدی ملاک باشد 
امروز اثری از جمهوری اسلامی نبود.« او همچنین درباره منبع پیامک های تهدیدآمیز تأکید کرد 
که این منبع از مشهد بوده است. علم الهدی، امام جمعه مشهد به نمایندگان مجلس هشدار داده 
بود که »حواستان جمع باشد که در تاریخ اسمتان دنبال مملکت فروشان نیاید و نگویند شما هم با 

تصویب FATF جزو مملکت فروشان بودید.«

شروعصفحهآرایی
مدیرمسئولسردبیرمعاونسردبیردبیرسرویسصفحهآرا:؟؟؟16/45

اتمامصفحهآرایی
17/45

شروعصفحهآرایی:؟؟/؟؟
اتمامصفحهآرایی:؟؟/؟؟

در هر اتاقـی ، محل های امن را 
مشـخص کنید  ) مثـلًا زیر یک 
میـز محكم یـا کنار سـتونها 
یـا دیوارهـای مجـاور آنهـا(. 

در بازار دیروز، دوشنبه 
۲۸ خرداد، بهای سکه 

از مرز ۲.۵ میلیون تومان 
گذشت و به قیمت ۲ میلیون 

و ۵16 هزار تومان رسید 
و همچنین هر گرم طلای 

1۸عیار ۲1۲ هزار و 730 
تومان معامله شد.

شهر سن پترزبورگ در 
دیدار ایران و مراکش 
شاهد حضور ۲0 هزار 

ایرانی در ورزشگاه بود و 
برای بازی اسپانیا و تیم ملی 

نیز نزدیک به 1۵ هزار 
هوادار منتظر هستند.

هر چند در کانادا ۲۵ درصد 
مردم دیندار هستند و در 

مکزیک ۴0درصد، اما 
در ایالات متحده آمریکا 
۵۵ درصد مردم دیندار 

بوده و به طور روزانه نیایش 
می کنند. همچنین 3۹ درصد 
از مردم شیلی دیندار هستند 

و این درحالی است که 
درکشور پاراگوئه ۸۲ درصد 
و در برزیل 61 درصد مردم 

دیندار هستند. 

2500000

15000

3011

82

اعداد روز

براساس تازه ترین آمار 
گمرک ایران  در این 

مدت 3011 خودرو به 
ایران وارد شده که ارزش 

آن به بیش از 7۸ میلیون 
و ۹۹۴ هزار دلار می رسد. 

خودروهای واردشده به 
ایران در این مدت از 1۵ 
کشور به ایران صادر شده 
که بیش از 30 میلیون دلار 

آن از جمهوری کره به 
ایران وارد شده که در این 

بین بیشترین سهم صادرات 
خودرو به ایران را به خود 

اختصاص داده است. تعداد 
خودروهای واردشده به ایران 

از جمهوری کره در این 
مدت برابر 13۲۹ دستگاه 

خودرو است.

علی مطهری، نایب رئیس مجلس شورای اسلامی: 

به تشخیص آقای علم الهدی 
بود امروز اثری از جمهوری 

اسلامی نبود


